



宏文學校  
HONG WEN SCHOOL  
30 TOWNER ROAD SINGAPORE 327829  
TEL: (65) 6294 3340 FAX: (65) 62937625

HWS/11/117

26 July 2017

Dear Parents/Guardians

### **Information Sheet for August 2017**

#### **1. School Emergency Exercise**

We wish to inform you that the school will be conducting an emergency exercise on Monday 7 August 2017 between 8.00 am and 11.00 am. Please refer to the accompanying letter "Hong Wen School Emergency Exercise" for more details.

#### **2. Updates on school's PERI Upgrading Project**

The school started its upgrading works in May 2016, in line with MOE's Primary School Education Review and Implementation (PERI) recommendations to enhance school facilities. After more than a year of construction works, we are pleased to update all that the progress of the project is ahead of schedule. The school should obtain the Temporary Occupation Permit (TOP) for the newly built school block in the 3rd quarter of this year. The new block houses new facilities such as Chinese Orchestra Room, Dance Studio, Staff Resource Centre, Student Care Centre, classrooms and an Outdoor Learning Deck on the rooftop. New facilities have also been added in our existing blocks. They include a Teaching Laboratory, a new performance stage in Media Resource Library, an outdoor playground, a Science garden and a sheltered walkway at Gate 1.

We are glad that our pupils can look forward to the enhancements in our school infrastructure very soon. We would also like to thank you for your understanding and patience throughout the construction period.

#### **3. National Day Celebrations/Lower Primary Sports Day for P1 & P2 pupils (Tue 8 Aug 2017)**

All pupils will report to school by 7.25 am and shall be dismissed at 10.00 am. As part of the National Day Celebrations Programme, we will be organising the Lower Primary Sports Day for the P1 and P2 pupils. Parents of P1 and P2 pupils are cordially invited to join us and cheer for your child during the event. Please be seated at the spectator stands (Indoor Sports Hall for Primary 1 and School Field for Primary 2) by 8.15 am. In the event of inclement weather, the area outside the Library will be used for Primary 2. Please take note of the dismissal time and make the necessary transport arrangements for your child.

All pupils are to put on the school's RED T-shirt or their own red T-shirt (preferably plain or with Singapore motif) with their shorts/culottes and school shoes on that day. They are also reminded to bring their water bottles.

#### **4. National Day Holiday**

National Day falls on Wednesday 9 August and is a Public Holiday. The day after National Day, Thursday 10 August is a school holiday.

#### **5. PSLE Oral Examinations for P6 and Online Learning Exercise (OLE) for P2 – P5**

PSLE Oral Examinations will be conducted on Thu 17 Aug and Fri 18 Aug 2017.

P1 to P5 pupils do not have to report to school on these two days. All P2 – P5 pupils will be participating in the Online Learning Exercise (OLE). Pupils will be briefed and details regarding OLE will be given out at a later date. P1 pupils will be assigned homework by their teachers.

All P6 pupils will be briefed on the details of the examinations on Monday 7 August 2017.

#### **6. Teachers' Day Celebrations**

The school will celebrate Teachers' Day on Wednesday 30 August. Pupils will come to school as usual from 7.25am to 1.35pm.

Primary 1 to 4 pupils will engage in Habits of Mind training, as part of our EAGLES Learning for Life Programme, facilitated by external vendors, whilst Primary 5 to 6 pupils will have lessons as usual. Our recess timing for that day will be from 10.30am to 11.00am. Pupils are advised to have a heavier breakfast before coming to school.

#### **7. Teachers' Day School Holiday**

Teachers' Day falls on Thursday 31 August and is a school holiday. Pupils need not come to school on that day.

#### **8. Hari Raya Haji holiday**

Hari Raya Haji falls on Friday 1 September 2017 and is a public holiday.

## **9. The End-of-Term 3 school holidays**

The end-of-term school holidays will be from Saturday 2 September to Sunday 10 September 2017. Pupils will return to school on Monday 11 September 2017.

Yours sincerely,

Poon Siow Leng  
Principal

---

### **(1) 学校紧急戒备及疏散演习**

我校将于 8 月 7 日（星期一）上午 8 时至 11 时进行紧急戒备及疏散演习。关于演习详情，请参阅与这张通告同时发出的信件。

### **(2) 学校翻新计划（PERI Upgrading Project）**

我校在 2016 年 5 月开始进行一系列的翻新工程，为学生提供更完善的设施。这项翻新工程比预期更早完成，因此，我校应该能在今年的第三季度获得新校舍的临时占用许可证 **Temporary Occupation Permit (TOP)**。新校舍里的设施包括了华乐室、舞蹈室、教员资料室、学生托管中心、课室、还有坐落在顶楼的室外学习区等等。原有的校舍也增添了一些新设施如教学实验室、图书馆里的表演舞台、室外游乐场、科学园以及与校舍相连的有盖走廊等等。校方也感谢你们在整个施工期间所给予的耐心与体谅。

### **(3) 国庆日庆祝活动 / 低年级运动会**

我校将于 8 月 8 日（星期二）庆祝国庆日。与此同时，我们也将举办低年级的运动会。当天，学生必须在 7 时 25 分到学校报到，所有活动将于上午 10 时结束。

我校欢迎各位小一和小二学生的家长/监护人一起参与运动会，为您的孩子加油打气。出席运动会的家长请在当天早上于 8 时 15 分前，在以下的地点集合：

小一家长：室内体育馆的观众席

小二家长：操场前的观众席

如碰上雨天，请小二学生的家长/监护人移至图书馆外的空地集合。

请注意当天活动的时间并为您的孩子做好必要的交通安排。

全体学生都得穿上学校指定的红衬衫以及校裤 / 校裙。学生在当天要记得携带水壶。

### **(4) 国庆日假期**

今年的国庆日（8 月 9 日）在星期三，8 月 10 日（星期四）则被定为学校假日，学生当天无须到校上课。

### **(5) 小六会考（口试）与小二至小五网上学习活动**

小六会考口试将于 8 月 17 及 18 日（星期四及五）进行，届时小一至小五的学生无须到校上课，学校将安排他们进行网上学习。

校方稍后将会通知小二至小五的学生网上学习的详情，而小一学生的功课将由各科任老师安排。

校方会在 8 月 7 日（星期一）跟全体小六学生说明有关小六会考口试的详情。

### **(6) 教师节庆祝会**

我校将于 8 月 30 日（星期三）庆祝教师节。当天的上下课时间如常（上午 7 时 25 分至下午 1 时 35 分）。

小一至小四的学生将在当天参与有关思维习惯的训练课程。这是我校推行的 **EAGLES** 生活教育项目。小五及小六的学生则照常上课。当天的休息时间将改为上午 10 时 30 分至 11 时。请家长确保孩子先吃过早餐再上学。

### **(7) 教师节—学校假期**

今年的教师节为 8 月 31 日（星期四），是个学校假日。学生无须到校上课。

### **(8) 哈芝节**

今年的哈芝节为 9 月 1 日（星期五），是个公定假日。学生无须到校上课。

### **(9) 第三学段的学校假期**

第三学段的学校假期为 9 月 2 日（星期六）至 9 月 10 日（星期日）。学生须于 9 月 11 日（星期一）返校上课。